
 
 

Als eerste punt werd de begroting besproken. Jammer genoeg is dit een mondelinge bespreking 
zonder een PowerPoint. Het is dus moeilijk te volgen voor pers en publiek. Ook omdat er maar 
enkele micro’s worden gebruikt voor 19 personen. Als we er nog een keer naar vroegen , was het 
bestuur niet echt van zin om hier verder op in te gaan. Het publiek was het duidelijk met ons 
eens en lieten duidelijk horen dat ze er niet veel van konden verstaan… een jammere zaak is 
dat…  

Net zoals bij de vorige financiële besprekingen zijn ook nu weer de gegevens onvolledig, onjuist 
en niet op tijd beschikbaar. Het blijft een zeer punt en op de koop toe was de financieel 
directeur ook helemaal niet beschikbaar op de gemeenteraad . Mocht de gemeente een 
beursgenoteerd bedrijf zijn, dan zou de algemene vergadering de bestuurders niet kwijten van 
hun schuld en de laan uitsturen zo repliceerde Luc Holthof op de onprofessionele manier van 
werken van het gemeentebestuur. Wij hebben de begroting niet goedgekeurd.  

De burgemeester overloopt de investering van 2024 en start met goed nieuws. Het fietspad 
richting Weelde zou eind 2024 van start gaan.  

Men gaat ook de straatverlichting verder verledden. Op de Kolonie wordt er verder gewerkt aan 
fase 6 en 7 bis. De seniorenwoningen op de Kernlindendijk worden volgend jaar opgeknapt. Ook 
worden er heel wat wegen en gebouwen onderhouden.  

En ook voor het klimaat heeft men aandacht. Denk maar aan de rioleringswerken, de 
speelplaats van Qworzo die vergroent, een klimaat ambtenaar die wordt aangenomen, een 
hemelwaterplan dat wordt opgesteld.  

In de begroting konden we ook lezen dat er nieuwe deuren worden voorzien aan de ingang van 
het gemeenschapscentrum en het gemeentehuis. We kaarten al geregeld aan dat deze 
deuren absoluut niet te openen zijn voor iedereen en hopen nu mee dat er toegankelijke deuren 
komen zodat iedereen er vlot doorheen kan. Hoe of wat kon men ons nog niet vertellen. We 
deden nog de suggestie om raad te vragen bij Inter , maar men ging hier niet verder op in.  

Voor al deze investeringen gaat de gemeente een lening aan van 3 miljoen in 2024 en nog een 
lening van 1 miljoen in 2025.  

Tot slot werden er een aantal punctuele vragen gesteld. De bezoldiging van de schepenen en 
burgemeester gaat met 91.000 de hoogte in omdat er een correctie dient te gebeuren over het 
verleden. Misschien goed mocht men dat spontaan zelf melden. Daarnaast is er een oud zeer 
waarbij personeel wordt ingehuurd aan een veel duurder bedrag dan het eigen personeel. 
Ondertussen loopt dit bedrag al flink in de tienduizenden.  

Het gevoel van de oppositie is dat het bestuur bij de opmaak van budgetten daar niet heel 
ernstig mee omspringt. Een voorbeeld kan dit best duidelijk maken. Men stelt een budget voorop 
om 2 RUP’s (ruimtelijk uitvoeringsplan) te maken en een jaar later wordt dit budget meer dan 
verdubbeld zonder aanwijsbare reden.  



 
Ten slotte verwacht het bestuur dat het bedrag van de GAS boetes met 50% zal toenemen. 

Naast de begroting stonden er ook heel wat reglementen op de agenda in verband met de 
open schuren, de voetbalvelden, de aardappelkelders,… op de Kolonie.  

Voortaan leg je de eerste contacten met de Colonie 7. Zij laten de mensen de open schuren zien 
en maken een contract op. Nadien wordt deze goed gekeurd door het schepencollege. Ook de 
poets bv wordt door hen geregeld. Wil je het toch nog afzeggen, dan zeg je het af bij hen waarbij 
je het geboekt hebt. Want de voetbalvelden blijf je via de sportdienst reserveren. De waarborg 
betaal je voor de open schuren dan ook aan de Colonie 7, het voorschot betaal je aan de 
gemeente…  

De gemeente geeft het praktische dus uit handen aan de Colonie 7 en deze doen dit gratis voor 
hen. We volgen dit verder op hoe dit allemaal gaat verlopen.  

We volgen nog een puntje op uit de vorige gemeenteraad nl het hoppinpunt midden in het dorp. 
De luifel is te klein om er een bank in te zetten. De gemeente gaat nu wel bekijken of er elders 
dichtbij een bank kan gezet worden zodat de mensen niet op de vensterbanken moet gaan zitten 
van de huizen rondom.  

We vroegen ook om een parkeerplaats voor of achter deze halte te voorzien voor mensen 
met een beperking. Maar daar gaat men ook niet op in. Men kan parkeren op de Markt of achter 
het rusthuis was het antwoord, maar jammer genoeg is dat zelfs te ver voor sommigen .  

Nadien werden er nog vragen gesteld over de Leest. Men moet daar voorrang geven aan rechts. 
Maar vele passen hier het verkeersreglement niet toe. Burgers willen duidelijkheid. Waarom geen 
kruisen op de grond zoals dat ook al elders is in onze gemeente?  

Maar voor het bestuur is er geen eenduidigheid wat men wil. Wil men een voorrangsweg of wil 
men het toch zo houden? Het besluit was… we houden het zo… tja dat is LEEFBAAR.  

Deze vraag komt zo vaak terug en zoals de situatie blijft zoals het nu is , zal er nog veel 
verkeersagressie zijn, zullen er nog vele hun voorrang niet geven.  

Het was de laatste gemeenteraad van het jaar. We hebben heel wat weerwerk geboden, maar 
wat baat een kaars en bril als de uil niet zien en wil?? 


